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1.    Status på vores Logo-projekt - Blot en kort opfølgning på hvor vi er nu. 

• Der er lavet aftaler med Sportigan - ang. arbejdstøj m. logo til medarbejdere. 

• Der er ændret logo på brevpapir og de flest dokumenter. Tina og jeg gennemgår principper 

mv. så de også tilrettes med logo - hjemmesiden når vi først til i uge 48. 

• Vi har set på behovet for skilte og der skal laves 4 her til Hee. Vi vil placere et over 

hovedindgangen ved skolen. Klaus afklarer ang. montage. Et ved børnehus indgang og SFO, 

samt et fælles ved vejen ind til P-plads. Dertil 1 skilt til No børnehus og så skal der 

undersøges, om vi må skilte ved vejen. 

• Vi har mødtes m. Rasmus Høgh skilte i No, ang. nogle endelige mål og snak om placering på 

skiltene torsdag d. 17. november. Status på hvad vi nåede frem til. Se oplæg. 

• Vi så på oplægget og der var enighed om, at det var et fint oplæg. Anders præsenterer dem 

onsdag for Line og indhenter pris mv. Regningen deler vi mellem de 4 enheder. 

   

3.  Meddelelser fra: 

• Elevråd – Der er pt. gang i en høvdingboldturnering for de ældste elever i 3.- 6. kl. og fra 

mandag begynder en ny turnering for indskolingen. 

Elevrådet arbejder på en juletur til den gl. by i Århus for 3.-6. kl. og en tur til Nisserne i 

Bundsbæk Mølle for de små i 0.-2. kl. Der kommer mere information senere. 

• Formand -  

o Ønsker til ny Børne- og familiepolitik. På næste møde i Folkeskolernes samråd skal vi 

give input til den ny politik. Jeg vil gerne høre bestyrelsens ideer og ønsker. 

▪ Vi har lokal fokus på det nære og det lokale. Det vil vi gerne at de støtter op om. 

▪ Vi kunne også ønske at få støtte til de logistik udfordringer vi har i forbindelse 

med fx åben skole. 

▪ Vi kunne også godt tænke os, at man i større omfang bakkede op om at skabe 

interesse hos børn og unge for det praktisk, manuelle og kreative arbejde. 

▪ Ønske om at vi som personaler generelt klædes bedre på i forhold til de to 

sproglige elever/forældre. 

▪ Støtte om en fortsat fastholdelse af indsatsen omkring Teknologiforståelse og 

makerspace. 

o Opfølgning på det fælles møde med skolebestyrelsen i Tim og samarbejdsaftale. 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

Tirsdag d. 22.11.2022 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Klik her for at angive tekst. 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen , Anders sørger for det. 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

Vi havde en god drøftelse, herunder hvordan man indtænker at nogle elever også gerne 

vil have viden om Ringkøbing Skole. Vi bakke op om tiltagene og samarbejdsaftalen. I 

nuværende årgang vil man aftale kontakt til Ringkøbing skole i klassen. 

o Drøfte "nødråbet" fra støtteforeningen. De har fået en ny forældre med, men vil gerne 

have lidt flere. Evt. nye repræsentanter skal nok spørges, men vi vil også opfordre til 

det i forbindelse med valg til trivselsråd. Vi sætter ligeledes Støtteforeningen på som 

punkt til Grillfest, hvor de kan præsentere, hvad de har arbejdet med, hvordan 

økonomien er ect. Støtteforeningen vil også lave et info skriv herom til Aula, herunder 

hvad kom der ind ved sponsorløbet og hvad pengene bl.a. går til. 

 

• Skoleleder 

o Skoleårets planlægning er i gang - vi skal, som beskrevet under pkt. 4 sparer nogle 

lærertimer og det kan vi godt, men vi ønsker ikke at øge samlæsningsgraden meget 

mere, end vi gør nu. Vi har dog nogle muligheder via kortere skoledag, som vi vil 

præsentere.  

Vi drøftede oplægget og var enige om, at den foreslåede model var den bedste og mest 

skånsomme i forhold til den besparelse, vi skal foretage. 

o Ajourført prognose i forhold til børnetal. Jeg gennemgår den kort. Prognosen ser 

positiv ud på især den lange bane, men vi skal være tidligt ude og det er vigtigt at få 

kommende børn ind i vores daginstitutioner, da vi kan se, at der så er en stor 

sandsynlighed for at de vælger Hee som skole. 

o Barselsvikariat for JD. Vi havde 17 ansøgere og har efter samtalerne ansat Mette 

Hammelsvang Kristensen i Joans vikariat. Hun kender skolen, lærerne, eleverne og har 

de linjefag vi behøver. 

o Aftaler vedr. åben hus inden skoleindskrivning. Det bliver onsdag d. 18. januar kl. 

16.30-18.00. Flere fra bestyrelsen har børn, der vil stå for rundvisning af de kommende 

0. kl. og deres forældre, mens vi andre serverer kaffe, kage og frugt på biblioteket og 

giver orientering, samt udleverer infofolder om introforløb for kommende 0. kl.  

o Vi har SSP-møde i Hee onsdag d. 23. november - Vi fik en orientering om det, der rører 

sig i vores lokalområde. 

o Evt. 

• SFO - BK er raskmeldt. 
• Bestyrelsen I børnehuset er ved at planlægge juleafslutning med æbleskiver og gløgg for 

forældrene d. 20/12 – 14:00-16:30.  

Vi vil hører om SFO vil være med til dette? Der bliver lavet et svar fra bestyrelsen. 

• Medarbejdere 
• Støtteforening? Julehygge d. 25. november.  

De er så klar.  
Julebanko blev aflyst pga. at det er krisetider og svært at skaffe sponsorpræmier. 
 

4. Økonomi - Vi ved nu, at vi skal spare 240.000,-kr i 2023. Det er både en rammebesparelse på  
                            127.000,-kr, en ekstraudgift pga. nedsat barselsrefusion - 80.000,-kr og et  
                            overforbrug på personale i 2022 pga. særlige tiltag vedr. elever. 
                            Besparelsen kan kun ske ved reduktion af lærertimer. Det har vi en løsning på. 
                            Løsningen som blev vist på PP, blev vedtaget. 
 



 

  

5. Julens program på Hee skole. 

• Støtteforeningen laver julehygge fredag d. 25.11. 

• Julepyntning i klasserne begynder ugen efter 

• Juleklippedag fredag d. 2. december - med Lucia-optog - Vi skal ved gruppedannelsen husk 

at sætte søskende sammen, så det er lettere for forældrene at følge med rundt 

• Juleafslutning onsdag d. 21. december  

• Hertil kommer der diverse juletraditioner i de enkelte klasser. 

6. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker bag  

     ordene.   

     Retningslinje for registrering af elevfravær - se bilag (sidst opdateret 2018) 

     Værdisæt og ordensregler -se bilag (sidst opdateret 2019) 

     Begge blev opdateret med lidt rettelser og lægges op på hjemmesiden i forbindelse med  

     opdateringen af denne. 

6. Evt.  

o Anders undersøger nærmere vedr. rengøring i Hallen: Vi har allerede i dag lavet aftaler om at 

vores rengøringsdame tager sig gang og toiletter, mens Klaus står for selve hallen. Gulvet 

tørres over med en stor ”swiffer”, men vaskes kun ved særlige lejligheder, da gulvet ikke har 

godt af hyppig gulvvask. 

• Kan vi flytte vores skolebestyrelsesmøde i maj fra tirsdag d. 16. maj til fx torsdag d. 11. maj? Jeg 

er udrejst på 6. ferieuge d. 16. maj. Der blev givet grønt lys herfor, så mødet flyttes. Anders 

sørger for at det bliver rettet på kalendere i aula mv. 


